
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 1. maj 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål BÅ
Ministeren bedes give en redegørelse for den generelle udfordring med over-
belægning i det danske sundhedsvæsen og på den baggrund vurdere, om re-
geringens mere end to år gamle akutpakke mod overbelægning har været en
succes eller fiasko?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Flemming Møller Mortensen (S).

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand

1/1

Sundheds- og Ældreudvalget 2017-18
SUU Alm.del  Samrådsspørgsmål BÅ
Offentligt


